
Komisia dopravy a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 06/2018 

zo zasadnutia Komisie dopravy a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré 
sa uskutočnilo dňa 14.6. 2018 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Kontrola plnenia úloh z predchádzajúcej komisie.  
3. Informatívna správa o dodržiavaní podmienok pri realizovaní letných terás.  
4. Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2018 
5. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a verejných priestranstiev                    
6. Záver. 

 
 

-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Braník privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Kontrola plnenia úloh z predchádzajúcej komisie.  
Ing. Dlugoš: - Hľadať možnosti k úprave cestnej svetelnej signalizácie na križovatke Kpt. Nálepku – 

Jána Hollého a to: zabezpečiť, aby sa zelená šípka rozsvietila hneď po vypnutí 
zeleného plného svetla pri výjazde na Ul. Jána Hollého ostáva v sledovaní. 
- Hľadať možnosti k doplneniu zelenej šípky na cestnej svetelne riadenej križovatke 

Jána Hollého a – Ul. Užhorodská – Čajkovského pri jazde od Ul. Kpt. Nálepku na 
Ul. Okružnú.  

Paľo   - Ul. Hviezdoslavova – Topolianska je potrebné zabezpečiť výrub a výrez krovia.  
- Stále nie je pokosená.  

Paľo: Upozorňuje na potrebná orez stromov pri STS.  
Dlugoš – s Kpt. Švenkom odporúča riešiť križovatku Užhorodská – Moskovská.  
Paľo:  Na Ul. Čajkoského stojí voda pri vstupe do domova dôchodcov:  
   Fürster: pôjdeme preveriť  
Dlugoš: Navrhuje na Ul. Štefánikovej osadiť ZDZ – „Okrem dopravnej obsluhy“ za ZUŠ.  
MUDr. Farkaš: Upozornil na spojovaciu komunikáciu k Ulici Kavarnianskej, je v zlom stave. 
Prikláňa sa k možnosti aby umožnený prejazd cez areál nemocnice a slúžil ako „vnútorný okruh 
mesta.  
Ing. Braník:  
do Aprílového stretnutia predložiť zo strany TaZS materiál o priebehu zimnej údržby, plánu opráv MK 
a vyhodnotení zimnej údržby.   
Upozornil že zástupcovia ORPZ ODI Michalovce sa aj napriek viacerým urgenciám na zasadnutí 
komisie nezúčastňujú  
 
Taktiež žiada aby dopravca DZS M.K. Trans informoval o činnosti MAD podľa schváleného plánu 
v aprílovom zasadnutí.    
 
-k  bodu 3:  
Informatívna správa o dodržiavaní podmienok pri realizovaní letných terás.  
Informácia oznámená Ing. Kolbenhayerom, počas prevádzok letných terás nie sú evidované sťažnosti 
zo strany zariadení.  
 
 
K bodu 4: 



Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2018 
 
Komisiu informoval p. Terezka  
 
1. kosba bola v termíne od 4.5 do 25.5, pričom kosba bola aj cez víkendy.  
Denné sa nakosí cca 60-70 m3 trávy  
Pri kosení parkovísk sa využíva aj ochrana vozidiel plachtou .  
Je evidentný malý počet aktivačných pracovníkov.  
 
K bodu 5: 
Aktuálne záležitosti 
Ing. Dlugoš  
Prehodnotiť osadenie STOP na križovatke Čajkovského –Jilemnického  
Ul. A.Sládkoviča – Prehodnotiť doplnenie DZ  zákaz otáčania v križovatke s Ul. Obchodnou.  
ČS Shell navrhuje rozdeliť pruhy na ľavé a pravé odbočenie, prípadne doplniť prikázaný smer jazdy 
vpravo k okružnej križovatke.  
Zjednosmernenie Ul. Pri Sýpke – kedy bude zrealizovaný projekt.  
Ing. Braník  
Fr. Kráľa a Makarenku sú v pláne r. 2018 a už sú zrealizované  
Ul. Ivana Krasku – Jilemnického (Mountfield) Je potrebné zrealizovať priechod pre chodcov 
Ul. Fr. Kráľa – Čajkovského – zeleň bráni rozhľadu pri prejazde.  
K bodu 9: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Vladimír Braník,      
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 
7. zapisovateľ komisie 

 

 


